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Abstract (en)
The package comprises a tray (1) having a lid (3) made from plastic-coated cardboard or from plastic material, comprising a face (4) whose contours
are adapted to those of the upper edge (5) of the tray, and a continuous lateral wall (6) which is first drawn in and then flared out in the form of
a skirt. The face (4) is provided with projecting bulges acting as spacing and centring studs for the tray. The lid (3) acts as a bain-marie for the
regeneration of the foods in microwave ovens. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'emballage comprend une barquette (1) ayant un couvercle (3) en carton plastifié ou en matière plastique comportant une face (4) dont les
contours sont adaptés à ceux du bord supérieur (5) de la barquette et une paroi latérale continue (6) d'abord rentrante, puis évasée en forme de
jupe. La face (4) est pourvue de reliefs saillants servant de plots d'espacement et de centrage pour la barquette. Le couvercle (3) sert de bain-marie
pour la régénération des aliments dans les fours à micro-ondes.
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